



Application for Secondary One to Secondary Five Places (2026-2027 Second Term)

Our Lady's College is a Catholic girls' school. The sponsoring body is Daughters of Mary Help of Christians (Salesian Sisters). The medium of instruction is mainly English.

1. Application Procedure

Applicants should submit the following documents **in person** or **by post** to Our Lady's College, 3 Lung Fung Street, Wong Tai Sin, Kowloon:

- (a) A completed application form which can be downloaded from the school's website <https://www.olc.edu.hk>;
- (b) A copy of the applicant's Hong Kong Identity Card;
- (c) Copies of valid entry documents, namely: the One-way Permit for proceeding to Hong Kong, the Dependent Visa, Entry and Exit Permit (if applicable);
- (d) Copies of school report cards of the recent two years; and
- (e) Copies of other supporting documents (if applicable)

2. Application Deadline

18th December, 2026

3. Eligibility

Only students with satisfactory academic performance and conduct will be considered.

4. Entrance Examination

Eligible applicants will be notified via email (admission@olc.edu.hk) to sit for a written examination of three subjects: Chinese Language, English Language and Mathematics on 8th January, 2027.

5. Interview

Shortlisted applicants will then be asked to attend an interview via email on or before 22nd January, 2027.

6. Release of Results

Successful applicants will be informed by phone by the end of January 2027. Applicants who have not received any notification from the School can consider their application unsuccessful.

7. Enquires

For enquiry, please contact the School Office at 2327 5860.



中一至中五插班生入學申請 (2026-2027 下學期)

本校是一所天主教女子中學，由母佑會創辦。本校以英語為主要教學語言。

1. 申請程序

申請者需親身或以郵遞提交下列文件至九龍黃大仙龍鳳街 3 號聖母書院：

- (a) 已填妥的申請表 (可於本校網頁 <https://www.olc.edu.hk> 下載)；
- (b) 香港身份證副本；
- (c) 有效入境簽證：前往港澳通行證(單程證)、受養人簽證、往來港澳通行證(雙程證)等 (如適用)；
- (d) 最近兩年的學業成績表副本；及
- (e) 其他證書或獎狀副本(如適用)

2. 截止申請日期

二零二六年十二月十八日

3. 申請準則

申請者需具有良好的學業成績及操行。

4. 入學考試

符合申請準則的申請者將會獲邀參加於二零二七年一月八日舉行的入學筆試 (中、英、數三科)，屆時學校會以電郵 (admission@olc.edu.hk) 通知合資格的申請者。

5. 面試

通過入學考試的申請者將於二零二七年一月二十二日或之前獲電郵通知進行面試。

6. 申請結果

本校會於二零二七年一月底透過電話通知成功獲取錄之申請者；如未獲通知，則視為落選。

7. 查詢

如有任何查詢，請與本校校務處聯絡：2327 5860。